

裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

家長通告 2024-2025/162 「井崗山」學習考察團

敬啟者:

本校於 11 月 22 日收到教育工作人員總工會發出有關於 2024 年 12 月 25 日至 29 日「井崗山」學習考察團的活動資訊,現轉發予中一至中四級的學生和家長,有興趣參與的家長和學生,請按附件的指引於截止日期前自行完成報名手續。如有幸獲取錄,請投入參與考察團,及於考察團完結後提交相關學習材料,再於校內與同儕分享考察團的所見所聞。

如有查詢,請直接致電附件的查詢電話與教育工作人員總工會聯絡。

此致

貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二四年十一月二十五日



裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

Parent Notice 2024-2025/161 "Jinggangshan" Learning Expedition

Dear Parents,

Our school received information from the Education Staff Association on November 22 regarding the "Jinggangshan" Learning Expedition scheduled for December 25 to 29, 2024. This notice is forwarded to students and parents of grades 1 to 4. Interested parents and students are requested to complete the registration process as per the attached instructions before the deadline. If selected, participants are expected to engage in the expedition and submit related learning materials after the trip, as well as share their experiences with peers at school.

For any inquiries, please contact the Education Staff Association using the phone number provided in the attachment.

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping

Principal